
Onderwerp:  Bijeenkomst Vitaal Opperdoes 

Datum:   23 september 2024. 

 
Verslag bijeenkomst Samen in Opperdoes 

 

De Dorpsraad organiseerde op 23 september een tweede bijeenkomst voor alle bewoners in 
Opperdoes om samen het wonen hier nog fijner te maken. Omring steunde  ons ook deze keer 
de ontmoeting in het Dorpshuis. Er ontstonden verschillende initiatieven voor verrijkende 
activiteiten.   

De avond startte met zo’n 55  bezoekers, een mooie opkomst. Piet Boersma heette iedereen 
namens de Dorpsraad welkom en gaf een update over het Soppediep.   

 
Het Soppediep 

In de enquête die aan de basis lag van de Kernvisie Opperdoes, gaven inwoners aan behoefte te 
hebben aan nieuwe woningen om in Opperdoes te kunnen blijven wonen op latere leeftijd. Piet 
heeft daarom bij een hoorzitting van de Provincie ingesproken als vertegenwoordiger van de 
dorpsraad. Dat mocht maximaal vijf minuten. En hij heeft dit voorjaar aan een bus vol 
gedeputeerden met gemeentelijke en provinciale ambtelijke aanhang, tijdens hun bezoek 
uitgelegd waarom woningen belangrijk zijn voor Opperdoes.  
 
Het Soppediep maakt nu nog deel uit van het Bijzonder Provinciaal Landschap. Dat is nu 
beschermd gebied. Om hier woningen te kunnen bouwen moet de bestemming gewijzigd 
worden door de provincie. Hierover neemt men dit najaar een besluit. Daarna moet nog een 
wijziging van het bestemmingsplan doorgevoerd worden door de gemeenteraad en zal de 
projectontwikkelaar bouwvergunningen moeten aanvragen. Dit kan dus nog wel een poosje 
duren.  
 
 
VOMAR gaat bouwen op de plek van de voormalige SPAR 

Vervolgens was het woord aan Lincy Disveld, ontwikkelmanager van Hoorne Vastgoed, 
zusterorganisatie van VOMAR binnen het familiebedrijf van de holding …?. Na een inleiding over 
de organisaties kon Lincy ingaan op verschillende andere projecten rond VOMAR supermarkten. 
Lincy kwam om de wensen van de Opperdoesers te horen in en om de nieuwe supermarkt. Een 
definitief ontwikkelplan is er nog niet. Wel houdt VOMAR een planning aan van zo’n drie jaar voor 
realisatie van de vestiging. De eerste ideeën, van advertentiebord tot speeltoestellen, van jeu de 
boules baan tot ouderen woningen erboven, zijn opgetekend.  
 

De website www.Sameninopperdoes.nl 

De website SameninOpperdoes.nl is in de lucht. Op de eerste pagina staan de nieuwstjes.  
Annette Druijf, Clementine Koopman en Claudia Selders hebben aangeboden de site te willen 
beheren. Ze maakten op deze avond afspraken over hun werkverdeling. Ieder die een initiatief op 

http://www.sameninopperdoes.nl/


de site wil zetten, kan via de knop ‘contact’ een bericht en eventuele bijlagen naar de redactie 
sturen. De redactieleden zullen hun bijdrage verwerken en plaatsen.  

 
Jeroen Loeffen van Coloci, leidde de aanwezigen door de site, waarop oa.: 

• de eerste pagina met de meest recente berichten 
• een agenda met overzicht van alle activiteiten  
• een rubriek activiteiten, waaronder o.a. Koningsdag, Muziek maken en Bewegen & 

ontspannen. Voetbal werd ter plekke toegevoegd met een linkje naar de voetbal site van 
VV Opperdoes. U vindt binnen de activiteiten aankondigingen en verslagen van wat er 
geweest is.  

• de knop ‘Bericht aanleveren’ waar u berichtjes naar de redactie kunt sturen 

De oproep is aan ieder die een idee of initiatief heeft voor een activiteit, deze op de site te 
melden en mensen uit te nodigen mee te doen. Ook verslagen van activiteiten die geweest zijn, 
zijn heel welkom op de site. Daardoor worden potentieel geïnteresseerden ook in beweging 
gebracht en komt het ‘Samen leuke dingen doen’ verder op gang.  

 

Met zijn allen aan het werk 

Onder begeleiding van Karen Jonkers, ondersteuner van ons netwerk namens Omring en Coloci, 
werden tafels georganiseerd om ideeën voor activiteiten te bespreken. Alle belangstellenden 
konden aanschuiven om mee te denken of doen. Gedurende avond ontstonden ook nieuwe 
initiatieven. De zaal leek op een beursvloer vol activiteiten en iedereen dacht ergens mee.  

De volgende tafels – en initiatieven zijn die avond gevormd: 

- Oud en Nieuwviering op de Gouw 
- Automaatjes voor Opperdoes 
- Ideeën voor in en rond de VOMAR 
- Ontwikkeling van een Knarrenhof 
- Gebruik oude pand van de Spar 
- Zang / Muziek in de tuin 

 

- Biljarten voor jongeren  
& biljart-toernooi 

- Leesclub 
- Voorlezen aan de jeugd 
- Fondsen werven voor activiteiten  
- Jeu de boules-club 
- Bingo in december 

Een diversiteit aan onderwerpen, allen voorzien van enthousiaste initiatiefnemers.  

Het initiatief voor een activiteit op de Gouw op Oudejaarsdag wordt door de huidige 
initiatiefnemer helaas niet voortgezet. Wij hopen dat de andere 10 nieuwe initiatieven verdere 
stappen zetten in hun ontwikkeling en te kunnen volgen in berichtjes op SameninOpperdoes.nl. 
  

OPROEP aan alle Initiatiefnemers en andere mensen met activiteiten: 

Stuur af en toe een tekstje over de ontwikkeling van jouw initiatief naar de site 
www.sameninopperdoes. Deel wat je nodig hebt en wat je zoekt. Dan kunnen anderen daar op 
reageren. Dat kan een uitnodiging zijn voor actie op een bepaalde datum, of een uitnodiging om 
mee te denken over de ontwikkeling an een idee.  
 

http://www.sameninopperdoes/


VOLGENDE BIJEENKOMST 

Volgende bijeenkomst staat gepland op 17 februari 2025. We hopen dan samen weer een 
gezellige avond te hebben, nieuws van de bestaande initiatieven te delen en nieuwe initiatieven 
geboren te zien worden en helpen ontwikkelen. Op deze avond is iedereen weer welkom om 
samen fijn wonen in Opperdoes vorm te geven. Zet m vast in je agenda en nodig je buren uit. 


